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Protokół Nr V/2014 

z obrad sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 25 marca 2015r. 

 

V zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 12.00 

 

Obrady sesji otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

- powitała radnych, Pana Wójta, Panią zastępcę Wójta, Panią Skarbnik. 

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecni wszyscy - wobec czego Rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Następnie Pani Przewodnicząca poinformowała, że  ze względu na sprawy losowe będzie 

musiała wcześniej opuścić obrady, dlatego prowadzenie obrad powierza Zastępcy Panu 

Zbigniewowi Nowickiemu.  

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad i zwrócił się o ewentualne uwagi. 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie bez uwag 

15 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się  od głosu 

i przedstawiał się on następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/  zmiany budżetu 2015r., 

b/ zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych  

     ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, 

 c/ nadania nazwy placowi w miejscowości Krzeszyce. 

3. Zakończenie obrad sesji Rady Gminy. 

 

 

Ad 2. 

a/ 

Skarbnik Pani Zofia Smolińska omówiła projekt uchwały i dokonała wyjaśnień. 

 

Pan Wiceprzewodniczący odczytał uchwałę nr V/28/2015 w sprawie zmiany budżetu 2015r., 

która przyjęto jednogłośnie  

                              15 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

W tym punkcie obrady opuściła Pani przewodnicząca Elżbieta Dominiczak – pozostało 14 

radnych. 

 
 
b/ 
Skarbnik Gminy Pani Zofia Smolińska przedstawiła projekt uchwały i  wyjaśniła kwestie 
związane z celem na jaki ma być zaciągnięta pożyczka – jest ona związana z remontem sali     
w Krzemowie. 
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Radny Pan Żmijak – ile  ma kosztować remont sali w Krzemowie? 
 
Pani Skarbnik – poinformowała, że ponad 400 tys. zł, z czego 204 tys. zł dofinansowania. 
 
Radna Pani Kuszka -  czy na etapie remontowania nie było wiadomo, że przy Sali jest 
cmentarz? 
 
Pan Wójt – wyjaśnił, że było wiadome, tylko nie aż tyle; Gromadzka Rada Narodowa               
w Kołczynie podjęła uchwałę o zamknięciu tego cmentarza, więc go formalnie nie było,                 
a uchwały nie ma- wysłano do Warszawy. 
 
Pan Wiceprzewodniczący odczytał uchwałę nr V/29/2015 w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 

wyprzedzające finansowanie działań finansowanych  ze środków pochodzących z budżetu 

Unii Europejskiej, która przyjęto jednogłośnie 

                              14 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

W tym punkcie obrady opuścił radny Pan Bogusław Pawlak – pozostało 13 radnych. 

 

c/  

Pan Wójt poinformował zebranych, że przyjęcie nazwy placu jest związane z pokryciem 

przez IPN kosztów związanych z wykonaniem obelisku i tablicy pamiątkowej;  

- zaproponował również, żeby umieścić na placu tablicę z nazwiskami dyrektorów, którzy 

pracowali w byłej szkole na tym placu oraz liczbę absolwentów, którzy ukończyli tę szkołę, 

- ponadto poinformował, że jest opracowywany wniosek do Euroregionu na kwotę 50 tys. zł 

na dofinansowanie imprezy związanej z otwarciem placu.. 

- dyrektor IPN ma wystąpić do Prezydenta RP o patronat honorowy na uroczystości związane 

z nadaniem imienia placowi., 
-  w ramach konsultacji społecznych wypowiedziała się Rada Sołecka Sołectwa Krzeszyce, 
która poprała propozycję nadania placowi imienia Danuty Siedzikówny ps. „Inka”. 
 
Zastępca Wójta Pani Irena Szpulak – poinformowała, że Fundacja Niepodległościowa                
z Lublina zobowiązała się zaprezentować na uroczystości otwarcia placu blok estradowy oraz 
rozpropagować go za pomocą afiszy na terenie gminy i w gminach ościennych oraz 
zobowiązała się przekazać do każdej biblioteki na terenie gminy po 50 książek – uzależnione 
jest to od nadania imienia Danuty Siedzikówny ps.. „Inka” placowi. 
 
Radny Pan Kruszakin – poinformował, że komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa, 
Leśnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała wniosek o nadaniu placowi 
imienia Danuty Siedzikówny ps. „Inka” większością głosów, tj. 
2 głosy za, 1 głos przeciw i 2 głosy wstrzymujące się. 
 
Radna Pani Kuszka -  czy w ramach wniosku, jaki jest przygotowany do Euroregionu na 
otwarcie placu będą jakieś zadania dodatkowe np. publikacja, bo 50 tys. zł  na samo 
otwarcie, to bardzo  dużo. 
 
Zastępca Wójta -  - będą zadania dodatkowe ujęte we wniosku. 
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Radny Pan Smoliński – mam zastrzeżenia do sposobu wyboru nazwy placu – powinny być 
konsultacje społeczne, konkurs, bo są opinie, że ktoś nam narzucił taką nazwę. 
 
Radny pan Jachimowski – mamy lokalnych bohaterów, których imieniem można nazwać ten 
plac; mam kontakt z mieszkańcami Krzeszyc i są oni przeciwni tej nazwie. 
 
Pan Wójt – nie można mówić, że mieszkańcy są przeciwni, bo Rada Sołecka jest za takim 
imieniem, poza tym będą też upamiętnieni mieszkańcy naszej miejscowości, między innymi 
dyrektorzy szkoły. 
 
Radny Pan Małaczyński – nie zostały zachowane normy konsultacyjne ze społeczeństwem. 
 
Radny pan Musztyfaga – Rada Sołecka podjęła decyzję bez konsultacji ze społeczeństwem. 
 
Radny Pan Buczkowski – mamy wolność, możemy wybierać i nadawać dowolne nazwy; 
radnych spoza Krzeszyc zobowiązuje opinia Rady Sołeckiej. 
 
Radny Pan Żmijak – chodzi o to, że nie było konsultacji społecznych – w przyszłości proszę o 
takie konsultacje, żeby społeczeństwo wiedziało, że liczymy się z głosem mieszkańców. 
 
Radna Pani Kuszka – społeczeństwo interesuje się tym, co się dzieje i takie nazwy powinno 
się konsultować, żeby nie było sprzeciwu. 
 
Pan Wiceprzewodniczący Rady – zamknął dyskusję i odczytał uchwałę nr V/30/2015                
w sprawie nadania nazwy placowi w miejscowości Krzeszyce. którą przyjęto 

                               7 głosami za, 1 przeciw i 5 wstrzymującymi się. 

 

 

Ad 3. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pan Wiceprzewodniczący podziękował zebranym za udział     

i dokonał zamknięcia obrad Rady Gminy. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołował: 

………………………………. 

Tadeusz Witkowski 


